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ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL D’ESPORTS DEL DISTRICTE DE SANT 
ANDREU DEL  5 D’OCTUBRE DE 2021 A 
 
Assistents: 
             
CEM Sant Andreu -La Sagrera- CNSA 
CEM Bon Pastor- AE Bon Pastor 
C. E. Fabra i Coats 
Poliesportiu Torras i Bages. S.E. Sant Joan de Mata     
Centre Esportiu Sagrerenc 
Poliesportiu La SagreraCPI La Sagrera 
C.F Besós Baró de Viver 
Camp de Futbol Narcís Sala. UESA 
Futbol Sala Bex 
Poliesportiu La Sagrera-Poliesportiu Camp del Ferro. AESA 
AAVV Congrés-Indians 
Agrupació Congrés 
AMPA JMJ 
AEFS Arrels 
S.E. Jesús Maria i Josep 
Fòrum Salut Mental i adsiccions 
Marc Hernández   Conseller GM ERC 
Marcos Rodríguez Mateos  Conseller GM Ciutadans 
Jordi Gimeno Pérez   Conseller GM BnComú 
Felipe Martínez Ribera  Conseller d’Esports 
Oihane Otegi Aburuza  Tècnica d’Esports  
 

DESENVOLUPAMENT DE LA REUNIÓ:   

A les 18:30 hores comença el Consell d’Esports entrant als punts de l’ordre del dia. 

 
 

1. Esport Inclusiu 
 
Fòrum Salut Mental i el Conseller d’Esport van presentar  la jornada d’esport inclusiu que 
es celebrarà el dissabte 27 de novembre al Camp de Futbol de Baró de Viver i s’invita a 
totes les entitats a participar de l’activitat. Anteriorment al mes de juliol es va fer una altra 
diada que es va veure deslluïda per l’afectació del Covid.  
 
El director del Poliesportiu Camp del Ferro explica que es vol posar en marxa un equip 
estable de futbol sala inclusiu a la instal·lació.  
 
La tècnica d’Esports explica que s’aprofitarà la cursa de la Sagrera per incloure una cursa 
adaptada dintre de la cursa anual que es celebra a finals del mes de desembre. Altrament, 
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menciona la iniciativa de coordinar els gestors de les instal·lacions esportives i la taula de 
persones amb discapacitat per tal d’analitzar les sinèrgies que es poden generar. 
 

2. Distribució horària dels espais esportiu i noves propostes esportives 
 
La tècnica d’esports fa una exposició dels les noves iniciatives que s’han posat en marxa 
al Districte amb l’inici de la temporada, destacant el projecte de dinamització 
socioesportiva de Baró de Viver. També es fa menció del projecte de gestió de pistes 
escolars que aquest any ha incorporat una nova entitat en l’ús de les pistes: AEFS Arrels. 
 
 
El CEM Bon Pastor es va mostrar contrari a l’adjudicació de les hores a les entitats a les 
pistes escolars per l’afectació negativa que té aquest fet en l’ús d’algunes instal·lacions 
que no es troben al barri de Sant Andreu, concretament va mostrar la seva disconformitat 
en donar hores a AEFS Arrels a les pistes de l’Escola Pegaso. El Conseller d’Esports va 
explicar que les hores adjudicades a AEFS Arrels eren d’entrenament i no el cap de 
setmana. 
 

3. Informació sobre els ajuts de l’IBE per a pràctica esportiva 
 
En relació als ajuts a la pràctica esportiva per a les famílies, s’ha informat que hi han 
hagut incidències amb l’aplicatiu per fer la sol·licitud i els responsables estan treballant per 
tal de tramitar totes les demandes. 
 
Aquest any s’ha posat en marxa un servei per tal de donar suport a les famílies amb 
majors dificultats en la gestió de la sol·licitud. Des de l’organització es valora positivament 
però també es reconeix l’existència d’alguns desajustos territorials en el servei. Es farà 
una avaluació per  l’any vinent. 
 
Club de Futbol Besòs Baró de Viver menciona que el servei de suport Xarxes ha funcionat 
molt bé i ha ajudat a 35 famílies del barri, també menciona que el servei posat per part de 
l’IBE i que estava ubicat al Centre Cívic de Baró de Viver no tenia hores lliures i no s’han 
pogut beneficiar moltes famílies; també destaquen que el telèfon d’incidències ha 
funcionat bé. 
 

4. Mesures Covid 
 
Amb la relaxació de les mesures establertes pel Procicat, des de Districte de Santa 
Andreu s’ha decidit obrir els vestuaris i les dutxes dels equipaments esportius.  
 
Respecte aquesta mesura es va generar un debat entre alguna entitat que deia que les 
mesures associades a l’obertura de vestidors eren difícils de complir (no poder fer servir el 
vestidors tots a la vegada) i entre alguns gestors que exposaven la dificultat de gestionar i 
assegurar el compliment de les mesures.  
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5. Precs i preguntes 
 

Des del CNSA demanen el contacte de la ponent que va participar en la sessió anterior 
sobre esport i LGTBI. La tècnica d’esport s’encarregarà de fer-li arribar el contacte. 
 
S’acorda que en sessions següents del C. Esports es faran exposicions de bones 
pràctiques esportives desenvolupades al Districte. Totes aquelles entitats o equipaments 
que vulguin exposar algun cas s’han de posar en contacte amb la tècnica d’Esport via 
correu electrònic (ootegi@bcn.cat) 
 
Es va generar un debat sobre el model de gestió esportiva de la ciutat, algunes entitats 
defensaven que l’ús de les pistes havia de ser gratuïta. El Conseller d’Esport va informar 
que el cost del preu es veu compensat amb el programa d’ajuts a la pràctica esportiva. El 
CPI no estava d’acord en que els ajuts fossin només per a famílies amb rendes més 
baixes.  
 
El Club de Futbol Besòs Baró de Viver sol·licita poder parlar en un espai les necessitats 
del Camp de Futbol, el Conseller menciona que aquest espai és el Consell d’Equipament 
que es convocarà al mes de novembre. 
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